

STYREMØTE i Det Norske Sjømannskor 30.1.2023 kl. 1800

Sted: Arbins gate

Til stede: Jakob, John, Georg, Svein, Arne og Jon (referent)

Fraværende: Bjørn

1. Oppsummering av møtet 26.1.
 - a. Medaljer. Saken tas opp på medlemsmøtet etter årsmøtet for synspunkter fra medlemmene. Styrets holdning er at medaljer har gått litt ut på dato, brukes kun unntaksvis (på Korets årsavslutning..). Og – det er kostbart å få laget.
 - b. Beverting på Årsmøtet. Styret slår til med oppgradert beverting.
 - c. Skreifestivalen på Myre. Vi ønsker å undersøke grundig før koret (uten ledsagere) planlegger tur i 2024. Arbeidsgruppen Lars Johansen og Jon Landmark er ansvarlig for å kartlegge både muligheter og utfordringer, og innhenter mest mulig informasjon før de avklarer om det er behov for at de avlegger et besøk i forbindelse med Skreifestivalen 2023. Kritiske faktorer er: Honorar(er), dekning av transportbehov, overnattingskapasitet, varighet / flytider, hvilke steder vi bør besøke, korfaglig innhold, vurdering av om det er attraktivt for medlemmene, kostnadsoverslag. (Lars og Jon møtes hos Lars, antagelig onsdag 1. februar).
 - d. Musikk-arkivet. Vi gjør en gjennomgang av korets arkiv, spesielt mht. sjømanns-sanger / shanties. Dels for å etablere «kjerne-repertoaret», dels som forberedelse til repertoar for cruiset, og dels for å ajourføre en sangbok for internt bruk. Arbeidsgruppe: Svein Wilhelm, Georg, Jon, Jarle. (Jarle tar initiativ til et møte i hans lokaler, og har forslag til tidspunkt klart til neste øving, 6. februar.)
2. Cruise og usikkerheten med Flyr-billetter.

Billetter T/R Barcelona er bestilt og betalt hos Flyr. Det er stor usikkerhet mht Flyr's framtid, høy risiko for konkurs. Styret er bekymret for ulempene; tap av innbetalt beløp, tap av flysetene, problemer med å komme T/R Barcelona uten overnatting og andre ulemper. Jon L hadde for sikkerhets skyld reservert gruppe på 42 på Norwegian, til en pris på 101.010, plass på flyene er ikke bekreftet. Innbetalt beløp hos Flyr er 55.473. En etteranmeldt billett (1.353) er fortsatt ubetalt. Med «dobbel betaling» blir billett-prisen 3,726 T/R (42 passasjerer). Styret besluttet at Jon L avklarer situasjonen for Flyr best mulig i morgen tidlig, og om Norwegian har ledige plasser for oss, og tar en beslutning før kl. 1200, mht. a) å ta sjansen på at Flyr overlever, b) vente og se – Norwegian reservasjonen er gyldig i 7 dager, men risiko for at vi ikke får plass (til alle) øker med tiden, c) vurdere risikoen med Flyr som for høy, og sikre plasser på Norwegian. Jon L holder styret orientert.
3. Vi holder både medlemmer og ledsagere skadefrie for eventuelle kostnadsøkninger pga. mulig Flyr-konkurs. Egenandeler forandres ikke.

Møtet ble hevet 1845.

Jon L (referent)